

UCAPAN DASAR SDR. MAH SIEW KEONG
PRESIDEN NASIONAL PARTI GERAKAN RAKYAT MALAYSIA (GERAKAN)
PERSIDANGAN PERWAKILAN NASIONAL KE-46, 2017
AHAD, 12 NOVEMBER 2017

MUKADIMAH

Saya ingin merakamkan ucapan setinggi-tinggi penghargaan kepada Timbalan Perdana Menteri dan Timbalan Pengerusi Barisan Nasional, Yang Amat Berhormat Dato' Seri Dr Ahmad Zahid bin Hamidi kerana sudi hadir dan merasmikan Persidangan Perwakilan Nasional (NDC) Ke-46. Perdana Menteri merangkap Pengerusi Barisan Nasional, Yang Amat Berhormat Dato' Sri Najib bin Tun Abdul Razak mengirim salam kepada kita semua dan memohon maaf kerana tidak dapat bersama kita pada hari ini kerana beliau berada di Filipina untuk menghadiri Persidangan ASEAN. Kami menghargai kehadiran rakan-rakan seperjuangan daripada Barisan Nasional (BN), wakil-wakil kedutaan asing, pertubuhan bukan kerajaan (NGO) serta rakan-rakan media. Saya mengalu-alukan kehadiran perwakilan serta mengucapkan jutaan terima kasih kepada semua pihak yang telah bekerja keras bagi memastikan kejayaan persidangan ini. Kehadiran para pemimpin parti komponen BN adalah bukti kukuh bahawa kita bersatu-padu dalam matlamat dan usaha serta memandang serius pertalian ini. Semangat kongsi kuasa dan kepimpinan kolektif adalah formula yang terbaik untuk Malaysia. Mengimbas pencapaian enam puluh (60) tahun yang lalu, saya yakin bahawa kita telah melakukan yang terbaik untuk membangunkan Malaysia dan kita akan terus bekerjasama untuk memajukan Malaysia. Sebagai sebuah negara majmuk kita mempunyai cabaran dan perbezaan namun kita sentiasa berjaya mengatasinya melalui semangat 1Malaysia dengan sentiasa mementingkan rakyat dan negara. Inilah semangat yang akan membimbing kita dalam perjalanan yang terbaru untuk membangunkan Malaysia yang tercinta.

A. TN50: MEMBENTUK MASA DEPAN MALAYSIA

A1. Tahun ini, kita merayakan tahun ke-60 kemerdekaan dan tahun ke-54 pembentukan Malaysia. Ia merupakan peristiwa penting bagi negara kita

yang muda. Dalam waktu lima (5) dekad kita telah membina sebuah negara yang holistik. Kita telah merapatkan jurang ekonomi serta membangunkan identiti nasional yang komposit. Kerajaan berkeyakinan bahawa kita mesti buat yang terbaik untuk Malaysia dan rakyat Malaysia.

- A2. Ini bukan satu perjalanan yang senang. Ia merupakan sebuah perjalanan yang penuh dengan cabaran dan halangan. Ada juga masa dimana kita menghadapi cabaran yang getir tetapi kita sentiasa berjaya mengatasinya kerana kita bergantung kepada Perlembagaan Persekutuan dan semangat nasional.
- A3. Walau bagaimanapun, cabaran yang kita hadapi sekarang dan cabaran yang kita akan hadapi pada masa yang akan datang adalah berbeza. Walau bagaimanapun, nilai-nilai dan pengajaran yang telah kita perolehi selama ini akan menjadi panduan kepada kita. Kita semua mesti menghargai dan memahami bahawa kita mesti bersedia untuk menghadapi cabaran-cabaran ini dalam usaha memajukan Malaysia.
- A4. Dalam hal ini, saya ingin mengucapkan tahniah kepada Perdana Menteri kita kerana memperkenalkan Transformasi Nasional 2050 atau TN50. Ini adalah detik bersejarah untuk kita dan kerajaan gigih berusaha membina kesefahaman akar umbi untuk mengenal pasti apakah yang dikehendaki oleh rakyat jelata dalam melakar satu masa depan yang inklusif. Sepanjang tahun ini, kerajaan telah melaksanakan pelbagai interaksi dengan semua lapisan masyarakat bagi memahami aspirasi dan juga rintihan mereka. Gerakan sentiasa bersama Perdana Menteri dan Timbalan Perdana Menteri untuk bersama-sama menjayakan TN50.
- A5. Gerakan juga telah menubuhkan pasukan untuk TN50 malah kita sentiasa melibatkan para penyokong kita untuk lebih memahami harapan mereka untuk masa depan. Kita turut mengadakan beberapa siri dialog khususnya untuk ahli-ahli Pemuda dan kami akan mengemukakan cadangan kami kepada Kerajaan dalam masa yang terdekat.

B. DASAR LUAR: KEUPAYAAN LUAR BIASA

- B1. Saya ingin mengucapkan tahniah kepada Perdana Menteri di atas kepimpinan beliau berhubung dasar luar negara. Meskipun Malaysia mempunyai populasi sebanyak 30 juta, suara Malaysia amat dihormati dan kita merupakan rakan yang khas dan penting di persada antarabangsa. Para pemimpin India, China, Amerika Syarikat, Arab Saudi dan Jepun mengakui peranan penting Malaysia dalam isu-isu dasar luar negara dan ini terbukti dengan hubungan yang rapat dan saling memanfaatkan dengan negara kuasa besar tersebut. Malaysia mempunyai keupayaan luar biasa dalam dasar luarnya dan ini adalah sesuatu yang membanggakan.
- B2. Hasil daripada lawatan Perdana Menteri ke China, India, Amerika Syarikat dan lawatan Raja Arab Saudi ke Malaysia, kita memperolehi pelaburan bernilai beratus bilion nilai dari negara-negara. Malaysia telah mengamalkan kerjasama dan dasar asing yang mesra berlandaskan kepada mesra perdagangan. Pelaburan ini akan mewujudkan beratus ribu peluang pekerjaan untuk rakyat jelata dan sekaligus memacu ekonomi negara. Saya yakin ekonomi kita mampu mencecah nilai RM2 trilion menjelang tahun 2025.
- B3. Sudah tentu, pengkritik akan menyindirkan segala usaha kita dan ramai beranggapan bahawa kunjungan bersejarah tersebut sebagai satu bentuk "kowitz" malah ada yang mengatakan bahawa kerajaan menjual negara kita kepada kuasa-kuasa asing tersebut. Pembohongan sedemikian memudaratkan Malaysia dan rakyat kerana kita tidak boleh berkembang tanpa perdagangan. Sejarah telah menunjukkan bahawa negara-negara yang bersikap terbuka dan mesra adalah negara yang maju. Kita merupakan sebuah negara berpedagangan sejak Kesultanan Melayu Melaka 500 tahun yang lalu. Kita hanya meneruskan tradisi sejarah kita melalui perdagangan antara China, India dan Timur Tengah.
- B4. Saya ingin mengingatkan semua ahli politik, ada yang tidak suka kepada kerajaan yang sedia ada tetapi kepentingan negara harus mengatasi kepentingan politik. Jangan kerana marah atau dendam, kita melakukan

sesuatu yang hanya memudaratkan diri. Kita mesti mengalu-alukan segala usaha yang membawa manfaat kepada Malaysia tanpa mengira fahaman politik. Inilah sebuah sistem politik yang matang dan maju, namun itu hanya boleh dicapai jika kita mempunyai pembangkang yang membina.

C. POLITIK PROGRESIF SEBAGAI TUNJANG KESEDERHANAAN

- C1. Politik adalah sains kerajaan dan aktiviti yang berkaitan dengan tadbir urus negara. Perdebatan di kalangan individu atau pihak yang mempunyai kepentingan atau berharap untuk mencapai kuasa adalah aspek asas politik. Pada dasarnya, politik adalah mengenai persaingan idea untuk memajukan negara.
- C2. Walau bagaimanapun, di Malaysia politik dikaitkan dengan ketakutan, pecah belah, serangan peribadi dan bersifat eksklusif. Pembangkang telah menimbulkan suasana ketakutan dan tertekan dengan mendakwa negara akan muflis. Mereka sentiasa memburuk-burukkan negara terutamanya apabila mereka berada di luar negeri. Tindakan sedemikian akan memberi kesan yang buruk kepada negara serta menakutkan para pelabur dan ahli perniagaan.
- C3. Malaysia memerlukan politik progresif yang berfungsi sebagai tunjang kepada prinsip kesederhanaan dan keterangkuman. Politik progresif yang ditakrifkan oleh kepentingan negara tanpa mengejar kuasa. Politik progresif adalah politik yang akan memberi inspirasi kepada rakyat Malaysia untuk menjadi sebahagian daripada gerakan politik dan bukan sebaliknya.
- C4. Gerakan turut mengalu-alukan dan menyokong sepenuhnya kenyataan Majlis Raja-Raja Melayu dalam mengutuk tindakan individu dan kumpulan, atas nama Islam, sengaja ingin mengancam keharmonian yang wujud di kalangan masyarakat Malaysia yang berbilang etnik dan kaum. Malah, ada yang melampui batas seperti individu yang mewujudkan kedai dobi yang asung dan penceramah agama yang mendakwa bahawa orang bukan Islam tidak boleh memotong rambut seorang yang beragama Islam.

- C5. Walaupun suara-suara ekstremisme tersebut adalah suara minoriti tetapi jika mereka tidak disangkal dari sekarang, mereka akan menanam perasaan benci dan ini tidak sihat untuk Malaysia. Mereka telah mula mempersoalkan konsensus Merdeka yang dicapai oleh negarawan-negarawan yang lalu. Pemikiran tidak rasional dan perbalahan sesama kita boleh mengancam kestabilan dan kemakmuran yang kita telah menikmati sejak Merdeka. Saya ingin nyatakan dengan jelas hari ini, tiada siapa yang boleh dikatakan lebih bersifat Malaysian daripada rakyat Malaysia yang lain sebab kita semua adalah warganegara; tiada siapa yang boleh mendakwa mereka mewakili rakyat Malaysia sekiranya mereka bersifat eksklusif dan taksub. Kita telah berusaha keras untuk membina negara ini dan Gerakan tidak akan membiarkan kita berpecah-belah. Kita telah hidup dengan aman dan harmoni selama enam (6) dekad dan tiada alasan kenapa kita tidak meneruskannya keharmonian ini.
- C6. Saya juga menyeru pihak media supaya berhenti memberikan muka dan ruang kepada golongan ekstremis. Kesatuan Kewartawan Kebangsaan Malaysia harus mendukung sebuah piagam kesederhanaan dan tidak memberi ruang media kepada puak melampau. Mereka akan musnah secara semulajadi jika tidak diberikan ruang untuk menyebarkan mesej mereka. Kita harus menonjolkan cerita-cerita positif dan tidak fokus kepada kenyataan-kenyataan yang tidak masuk akal. Mereka berkata sedemikian untuk dikeluarkan menyemai perasaan ketakutan dan kebencian.
- C7. Gerakan turut menyeru Kementerian Pendidikan dan Kementerian Pendidikan Tinggi supaya memastikan kesederhanaan dijadikan sebagai sebuah subjek dalam sekolah, kolej dan universiti. Kita mesti berganding bahu dan mengukuhkan nilai-nilai kesederhanaan supaya orang ramai bukan sahaja menerima Malaysia sebagai sebuah negara yang sederhana tetapi berusaha bersungguh-sungguh untuk memastikan bahawa pandangan melampau tidak diterima di Malaysia.
- C8. Kita harus mempraktikkan politik progresif sebagai peneraju kesederhanaan dalam semangat 1Malaysia. Adalah penting untuk memastikan Malaysia

tetap inklusif, bertoleransi dan progresif. Malaysia dalam masa yang akan datang mesti memastikan tiada ruang untuk mereka yang ingin mengasingkan kita berdasarkan garis etnik dan agama. Saya menyeru kepada pihak polis supaya mengambil tindakan tegas terhadap suara-suara yang memecahbelahkan serta tidak memberi muka atau ruang kepada mereka.

- C9. Tambahan pula, kerajaan Barisan Nasional adalah kerajaan yang berpadangan luas dan progresif. Di bawah pimpinan YAB Dato' Sri Najib, kita membatalkan ordinan kecemasan dan Akta Keselamatan Dalam Negeri. Undang-undang tidak diguna untuk senyapkan para pengkritik. Malahan, YAB Dato' Seri Zahid sendiri ditahan menggunakan ISA oleh bekas Perdana Menteri yang sekarang asyik menuding jari kepada kerajaan BN dan menuduh bahawa kita tidak dapat terima kritikan. Sepertimana yang selalu dikata, ada yang mudah lupa.

D. SEMANGAT KESEFAHAMAN DAN PERUBAHAN DEMOGRAFI

- D1. Barisan Nasional adalah gabungan berdasarkan kepada konsensus. Walaupun berbeza dari segi jumlah dan kekuatan di kalangan tiga belas (13) parti komponen, kita semua mempunyai suara yang serata. Inilah bukti kejayaan kita dan sebab utama untuk kekal bersama meskipun senario politik kian berubah dan terdapat cabaran-cabaran yang baru.
- D2. Walau bagaimanapun, terdapat seruan untuk mengkaji semula persefahaman konsensus menggunakan konsep majoriti. Saya membantah cadangan ini. BN berjaya sebagai satu pakatan politik kerana kita bekerjasama bersamping selalu saling hormat-menghormati antara satu sama lain. Saya terima bahawa demografi kian berubah disebabkan penghijrahan serta kadar kelahiran yang berbeza namun; tetapi sekarang adalah masa untuk kita mempergiatkan semangat Malaysia dan bukan sebaliknya.

- D3. Sebagai contoh, Kementerian Pendidikan pada baru-baru ini telah mengumumkan penubuhan sepuluh (10) buah sekolah Cina yang baru dan bersetuju untuk memindah enam (6) buah lagi sekolah. Di samping itu, RM50 juta akan diagihkan kepada sekolah-sekolah Tamil. Kesemua ini merupakan contoh bahawa BN bekerja berlandaskan konsensus dan tidak wujudnya diskriminasi sekolah-sekolah vernakular. Perdana Menteri telah melancarkan Pelan Tindakan Masyarakat India yang memperakui realiti bahawa golongan India memerlukan bantuan dan pertolongan.
- D4. Mengenai isu kerusi Parlimen dan negeri, saya terima bahawa setiap parti perlu bertanding berdasarkan kekuatan dan rekod perkhidmatan dan bukan berdasarkan komposisi etnik. Jika komposisi etnik menjadi faktor penggerak untuk pemilihan calon maka adalah sangat sedikit bilangan kerusi untuk calon-calon Cina dan India di Semenanjung Malaysia.
- D5. Saya mengalu-alukan jaminan Perdana Menteri berkenaan dengan semangat persefahaman di dalam BN dan penting kepada semua pemimpin BN untuk menghormatinya. Kita perlu bersatu dalam BN sekiranya kita ingin mencapai kemenangan. Aspirasi negara mesti mengatasi perbezaan etnik. Nasionalisme rakyat Malaysia adalah masa depan Malaysia, bukannya sikap ethno-sentrik. Kita mesti menerima realiti ini untuk memastikan kerelevanan politik kita semua untuk masa kini dan akan datang.

E. PAKATAN HARAPAN: RESIPI UNTUK KEMUSNAHAN

- E1. Pakatan Rakyat (PR) dan sekarang Pakatan Harapan (PH) telah gagal memikul tanggungjawab sebagai kerajaan di Pulau Pinang dan Selangor serta sebagai gabungan pembangkang yang utama. Pembangkang mempunyai tanggungjawab dan hak tertentu. Sebagai individu yang mencintai tanah air, mereka wajib bekerjasama dan bersedia menerima tanggungjawab bersama atas langkah-langkah yang tidak popular namun perlu dilaksanakan. Adalah melampau apabila usaha-usaha murni Kerajaan dijadikan mainan politik untuk kepentingan diri sendiri.

- E2. Pakatan Harapan hanya menyebarkan mimpi palsu dan fantasi politik. Mereka telah membuat tuntutan yang keterlaluan dengan mendakwa negara kita adalah sebuah negara yang gagal dan semakin merosot. Ini adalah satu lagi pembohongan. Ekonomi berkembang sebanyak 5.8% pada suku kedua 2017. Eksport meningkat, contohnya antara bulan Januari dan Ogos 2017, eksport minyak kelapa sawit dan produk berasaskan kelapa sawit meningkat kepada 21.7%, getah dan produk berasaskan getah meningkat kepada 37.6% serta kayu dan produk berasaskan kayu meningkat kepada 7%. Jadi, bagaimana kita gagal jika ekonomi semakin meningkat, eksport berkembang dan pendapatan semakin meningkat?
- E3. Pulau Pinang kian merundur. Selepas 8 tahun di bawah pimpinan DAP, mutiara yang dulunya bersinar kini kian malap. Kerajaan CAT adalah memori yang semakin samar buat kali pertama dalam sejarah politik Malaysia; Ketua Menteri yang telah didakwa di Mahkamah untuk gejala rasuah masih menduduki pejabat Ketua Menteri. Ini menunjukkan bahawa terdapat satu piawaian khas untuk DAP dan para pemimpinnya dan satu lagi piawaian untuk orang lain.
- E4. Kerajaan Negeri Pulau Pinang telah gagal dalam pembangunan yang mampan kerana selalunya dilanda kejadian tanah runtuh dan banjir seperti di Tanjung Bungah. Mereka telah gagal dalam aspek pemeliharaan alam sekitar kerana mereka tidak melindungi penduduk-penduduk di Sungai Lembu daripada pencemaran malah pemimpin mereka membenarkan kilang itu terus beroperasi dan merosakkan alam sekitar. Mereka gagal dalam aspek perumahan kerana terdapat kekurangan rumah mampu milik yang ketara di Pulau Pinang. Mereka telah gagal membangunkan ekonomi Pulau Pinang dengan secara lestari, ini merupakan sebab sekarang Pulau Pinang kini ketinggalan di belakang Johor dan Melaka.
- E5. Walaupun mereka sering kata bahawa mereka bersedia untuk membentuk kerajaan tetapi mereka gagal membentuk satu kabinet bayangan dan ini tidak dapat kenal pasti siapa calon perdana menteri mereka. Kepimpinan Pakatan Harapan mempunyai pengerusi, presiden dan pemimpin de facto

dan umur kumulatif bagi ketiga-tiga pemimpin tertinggi adalah 227 tahun. Rakyat Malaysia mempunyai hak untuk mengetahui siapa bakal memimpin negara. Sebaliknya, Barisan Nasional (BN) bukan sahaja menawarkan kepimpinan yang kukuh, tetapi sekurang-kurangnya kita tahu di mana BN berdiri berkaitan isu-isu yang penting.

- E6. Malah, Kerajaan BN telah mengotakan janji kepada rakyat dan projek Mass Rapid Transit (MRT) adalah contoh terkini. Di samping itu, Kerajaan BN telah menunjukkan bahawa kami bersedia untuk membuat pilihan yang sukar demi memastikan pertumbuhan ekonomi berhemah, seperti merasionalisasi subsidi, mengurangkan perbelanjaan kerajaan serta melepaskan projek-projek mega yang tidak menguntungkan. Pakatan Harapan telah terperosok dengan projek-projek pembangunan yang tidak bermutu seperti Pelan Induk Pengangkutan Pulau Pinang.
- E7. Pakatan Harapan mufliis dari segi politik dan ketandusan idea kerana visi mereka hanyalah kisah dongeng. Kepimpinan lebih suka menjatuhkan satu sama lain serta mempraktikkan agenda yang mementingkan diri sendiri. BN sebaliknya, adalah pilihan terbaik untuk rakyat kerana mereka tahu apa yang perlu dilakukan. Pakatan Harapan adalah resipi kemusnahan dan rakyat Malaysia mesti menolaknya.

F. GERAKAN DAN PILIHAN RAYA UMUM KE-14

- F1. Saya selalu berkata bahawa Gerakan adalah parti berasaskan kepada penyelesaian. Falsafah politik saya berpegang kepada menyelesaikan masalah dan bukan sebaliknya. Kami bersuara lantang mengenai isu-isu dan selalu berpegang kepada nilai-nilai politik dan prinsip kita. Kami turut berada di barisan hadapan dalam memperjuangkan hak semua rakyat jelata dan memastikan Malaysia kekal adil dan saksama. Kami gigih berusaha untuk meraih kembali sokongan yang telah hilang.
- F2. Sebagai contoh, Gerakan membangkitkan isu kewarganegaraan khasnya untuk mereka yang berumur lebih daripada 70 tahun. Kami berjaya

mendapatkan kad pengenalan untuk mereka yang dulunya tidak mempunyai apa-apa dokumen pendaftaran. Saya mesti merakamkan penghargaan saya kepada YAB Dato' Seri Dr Ahmad Zahid kerana beliau begitu berbesar hati dan telah meluluskan permohonan- permohonan yang dikemukakan oleh kami. Saya berharap kami dapat membuat lebih banyak untuk mereka yang lahir dan tidak dapat memperolehi kewarganegaraan Malaysia khususnya kanak-kanak. Gerakan akan mengemukakan cadangan kepada Kementerian Dalam Negeri.

- F3. Kemenangan kami pada Pilihan Raya Kecil Teluk Intan tahun 2014 menjadi dorongan penting serta memperkukuhkan lagi parti. Gerakan turut banyak menyumbang kepada pembangunan Malaysia. Syed Hussein Alatas, Tun Dr Lim Chong Eu, Tun Dr Lim Keng Yaik, Tan Sri Dr Koh Tsu Koon dan Tan Sri Chang Ko Youn, kesemua bekas presiden kami, telah mendedikasikan hidup mereka ke arah pembangunan Malaysia dan untuk itu kami terhutang budi kepada mereka dan keluarga mereka.
- F4. Kita mesti meneruskan perjuangan untuk sebuah negara yang bersifat adil kepada semua rakyat Malaysia. Kita mesti meneruskan perjuangan demi keadilan dan kemakmuran semua rakyat Malaysia. Namun begitu, kami juga perlu memenangi kerusi dalam pilihanraya kerana ia merupakan modal politik dan tanpanya keupayaan kita untuk meneruskan matlamat dan objektif tidak boleh dicapai.
- F5. Setelah lapan (8) tahun pemerintahan DAP di Pulau Pinang mereka telah sedar bahawa perjuangan DAP bukan untuk rakyat tetapi untuk kroni-kroni mereka. Pucuk kepimpinan Pulau Pinang dan Pusat bekerjasama untuk memastikan calon Gerakan memenangi kerusi dalam pilihanraya yang akan datang.
- F6. Selain itu, politik selalunya bersifat tempatan. Dalam hal ini, Gerakan merupakan parti pertama BN yang telah mengenalpasti bakal calon. Kami berbuat demikian sejak dua (2) tahun yang lalu dan melantik mereka sebagai penyelaras. Kami serius untuk menang dan saya turut mengingatkan

kepada semua calon bahawa mereka mesti mempunyai "mentaliti kemenangan". Kami telah mengenalpasti calon-calon yang berpotensi tanpa mengambilkira politik dalaman parti kerana kemenangan begitu penting sekali.

- F7. Kami juga telah menerima-pakai proses penyasaran mikro di kawasan pilihan raya malah kami telah mengadakan jangkauan besar-besaran pengundi di dua belas (12) kerusi Parlimen dan tiga puluh tiga (33) kawasan DUN masing-masing. Kami juga telah mula mengenalpasti manifesto setempat yang khusus untuk setiap kerusi kerana kami mesti berusaha untuk mengenalpasti kehendak para pengundi.
- F8. Tambahan pula, pemimpin Pakatan Harapan hanyalah pelancong politik dan tidak pernah berpandangan serius kepada isu-isu tempatan yang sering kali memberi kesan paling besar kepada pengundi-pengundi. Lim Kit Siang telah bertanding di lapan (8) kerusi Parlimen dan tujuh (7) kerusi DUN sepanjang kerjaya beliau yang menjangkau 50 tahun yang merangkumi sebelas (11) pilihan raya umum. Jadi, jika pemimpin Pakatan Harapan tidak setia kepada pengundi mereka, bagaimana mereka boleh dipercayai dan diberi mandat membentuk kerajaan?
- F9. Gerakan turut bekerjasama dengan rakan-rakan di BN. Gerakan dan MCA menikmati hubungan rapat dan produktif. Kami juga telah melantik semua pengerusi bahagian sebagai penyelaras di kawasan pilihan raya masing-masing kerana kami serius untuk menang dan kami tidak mahu menang sendirian. Kami ingin memastikan rakan-rakan dalam BN menang dalam pilihan raya umum akan datang dan kita sentiasa bersedia membantu.

PENUTUP

Politik adalah perjalanan yang mencabar. Tahun depan genaplah 50 tahun usia Gerakan. Kami telah merasai masa yang gemilang dan juga kurang gemilang. Kami telah menyaksikan detik gembira dan berduka. Namun sebagai sebuah parti yang bertanggungjawab, kami tetap komited terhadap asas pembentukan parti.

Saya akui bahawa kami mesti berusaha lebih gigih serta bergerak mengikut peredaran masa kerana perjuangan kami belum selesai Dunia berubah termasuk dorongan kerajaan dan kepimpinan turut berubah seiring dengan masa tetapi prinsip dan nilai mesti terus kekal dan inilah yang akan membezakan Gerakan.

YAB TPM, saya berikrar. Kami akan menyampaikan prestasi yang lebih baik dalam pilihan raya umum akan datang kerana kami mesti melakukan yang terbaik demi Malaysia dan rakyat Malaysia. Dengan sokongan semua yang hadir pada hari ini, saya yakin kerana saya melihat semangat perjuangan yang membara di mata mereka. Dengan ini, saya akhiri ucapan saya serta menjemput YAB TPM untuk merasmikan Persidangan Perwakilan Nasional Ke-46.

民政党全国主席马袖强同志政策演说
2017 年民政党第 46 届全国代表大会
2017 年 11 月 12 日（星期日）

前言

我谨此欢迎副首相兼国阵署理主席拿督斯里阿末扎希，出席为我党第 46 届全国代表大会开幕。首相兼国阵主席拿督斯里纳吉目前正在菲律宾出席东盟会议，因此无法前来出席。我们感激出席大会的各成员党代表、外国使团代表、非政府组织和媒体朋友们。我欢迎所有代表出席，并感谢所有致力于确保这次全国代表大会成功的人士。国阵和国阵内的团结和友谊精神，一直都是我国稳定和修复的基石。国阵成员党领袖的出席，证明我们的行动和目标是一致的，我们认为这种关系是很重要的。权力分享和集体领导的精神是我国最好的方式。回顾过去 60 年所达到的成就，我们感到欣慰的是，我们已尽力为马来西亚转型，并将继续共同努力，把我国提升到另一个层次。我们也面对挑战和分歧，但我们一直秉持着一个马来西亚精神，以国家和人民为先。这是领导我们向前迈进的精神，开启我国成长故事的新一章。

A. 2050 年国家转型计划：建立 2050 年的马来西亚

- A1. 今年，我们欢庆 60 周年国庆日和 54 周年马来西亚日，这是我国的重要里程碑。在过去 5 个世纪，我们已建立一个完整的国家。我们创造了一个中产阶级，消除了过去经济不公平的现象，发展出一个国家身份。政府一直都被一个信念驱使着，即我们必须为国家和国民做得最好。
- A2. 这不是一个容易的旅程，当中充满障碍和分歧。有时候，我们面对巨大挑战，但我们一直都相信联邦宪法及其至高无上的地位，克服了所有挑战。

- A3. 然而，昨日和今日的挑战并不同。虽然过去的价值观和经验将在未来指引我们，但我们必须理解和明白，我们必须为明日的挑战做好准备，因为我们寻求建立一个明日的马来西亚。
- A4. 在这方面，我要祝贺首相推介 2050 年国家转型计划。这是我国的历史性时刻，因为政府寻求达到基层的共识，塑造国家未来，并确保其具包容性。相同的，政府在过去一年，通过与所有社群的接触，聆听人民的心声，了解他们的愿景和关注。民政党与首相和副首相同在，我们将共同为 2050 年国家转型计划作出传递。
- A5. 民政党也成立了 2050 年国家转型计划工作小组，并更好地理解我们的支持者家属对未来的希望。我们也进行了一系列的接触，尤其是与青年党员。我们将会尽快向政府呈交报告。

B. 外交政策：超乎我们的能力

- B1. 我要祝贺首相在外交政策的领导、尽管我国只拥有 3 千万人口，但在外交政策上，我们受人尊重，也是各国梦寐以求的伙伴。印度、中国、美国、沙地阿拉伯和日本的领袖，都承认我国在外交政策课题上的关键角色，这可从我们与这些大国之间的温暖和互利关系所见证。我国在外交政策上已超乎能力，这是我们应该引以为荣的。
- B2. 首相出访中国、印度和美国，以及沙地阿拉伯国王萨勒曼到访我国，都为我国带来了数十亿美元的投资，而我国也在这些国家投资，这已产生了一种共生关系。我国采取了以贸易和投资为主的外交政策，这将为我国人民制造就业机会，推动经济发展。我可以肯定，我们于 2025 年可以达到 2 兆令吉的经济。
- B3. 当然，我们的批评将贬低我们的努力，很多人试图将这些历史性的访问形容为“磕头”，也有人说政府正把国家卖给这些全球大国。这些谎言将会伤害国家和人民，因为我们不能在没有贸易的情况下增长。历史证明开放和友好的国家是进

步的国家。自 500 年前的马六甲苏丹王朝以来，我们就是贸易国家。我们秉持我们的历史传统，与中国、印度和中东的贸易。

- B4. 我要提醒所有政治人物，可能你们不喜欢政府，但国家利益必须取代政治利益。我们不应损人不利己，应不论政治立场，欢迎所有对国家有利的努力。这是一个成熟和进步政体的标志，但这只有在我们拥有建设性的反对党时，才会发生。

C. 进步的政治作为中庸的支柱

- C1. 政治是政府的科学，以及与管治国家有关的活动。拥有或希望获得权力的个人或政党之间的辩论，是管治的基础。从本质上来说，政治就是思想的争夺，推动国家向前迈进。

- C2. 然而，马来西亚的政治已被定义为恐惧、分裂、人身攻击和排他主义。反对党时常制造恐惧和悲观的情绪，宣称国家将要破产，并经常贬低国家，尤其是当他们身在国外的時候。领袖这些行为，将会为我们带来不利影响，吓走投资者和商人。

- C3. 我国需要进步的政治，作为中庸和包容的支柱。进步的政治是由国家最好的利益所定义的，而不是追求权力。进步的政治可以启发国民，成为政治运动的一部分。

- C4. 民政党也欢迎和全力支持马来统治者会议的声明，谴责以伊斯兰教名义，破坏我国多元种族和多元社会和谐的人士和群体的行为。事实上，有些甚至更过分，如开设穆斯林洗衣店或声称非穆斯林不能为穆斯林剪头发。这些都已太过火。

- C5. 我认同这些极端声音是少数的，但如果我们不压制他们，他们将会继续鼓吹仇恨，这对我国而言不是一件好事。他们颠覆了独立时所达成的历史共识，这些不理智和不和谐的力量，威胁着我们长久以来艰难达到的稳定和繁荣。我今日清楚地阐明，没有人比其他人更像马来西亚人，因为我们都是马来西亚国民。如果他

们是排外和偏执的，没有人可以声称代表马来西亚人。我们一直努力建设这个国家，民政党不会允许其被分裂。我们和平共处了 6 个世纪，没有任何理由不继续下去。

- C6. 我也呼吁媒体停止给予极端主义分子面子和空间。大马半岛新闻从业员职工会（NUJ）应该制定中庸的章程，包括不报道极端主义分子。如果不为他们提供氧气，他们将会自然消亡。我们应突出积极的故事，不要再专注于那些想要煽动恐惧和仇恨，所发表愚蠢的言论。
- C7. 民政党也呼吁教育部和高教部，确保中庸纳入学校、学院和大学的课程纲要。我们需要巩固中庸的价值观，这样人民不仅接受马来西亚为一个中庸国家，也会努力确保极端言论不在我国立足。
- C8. 我们必须实践进步的政治，因为这是一个马来西亚精神的中庸基础。这对确保我国继续包容、宽容和进步，是很重要的。明日的马来西亚无法容忍那些想要在种族和宗教上，隔阂我们的人。我呼吁警方对这些分裂的声音，采取严厉行动，对他们绝不宽容。
- C9. 事实上，目前的政府是具前瞻性和进步的。在首相拿督斯里纳吉的领导下，紧急法令和可怕的内安法令已被废除。我们不会用法律来遏制对我们的批评。事实上，副首相拿督斯里阿末扎希也曾被前首相利用内安法令拘留，而那名前任首相现在却喜欢批评政府，把我们塑造为不容忍的一方。正如有些人说，有一些人是很善忘的。

D. 共识精神和人口变化

- D1. 国阵是一个有共识的联盟，尽管 13 个成员党的规模和优势各不相同，但我们都拥有一个平等的声音。这是我们成功的原因，也是为什么我们处在变幻莫测的政治局势和不利因素中，还能团结一致的原因。

- D2. 然而，有人呼吁我们重新审视该共识，并采取多数制的做法。我反对这样的建议，国阵合作是因为我们在互相尊重的精神下共同努力。我同意因为移民和不同的出生率，我们的人口正在改变，现在是时候让我们变得更马来西亚人。
- D3. 举例而言，教育部最近宣布增建 10 所新华小，并同意搬迁 6 所华小。此外，淡小也获得 5 千万令吉的拨款。这些都是国阵协商一致的结果，没有歧视多源流小学。首相也推介了印裔大蓝图，接受印裔需要协助和援助的事实。
- D4. 在国州议席上，我同意每个政党应给予各自的强项和服务记录来竞争，而不是以种族构成为基础。如果种族构成是遴选候选人的因素，那西马半岛的华裔和印裔候选人的选区将会很少。
- D5. 我欢迎首相确保国阵内必须尊重共识精神，所有国阵领袖都应尊重这一点。如果我们要获胜，内部就必须团结。种族差异必须屈服于国家愿景，马来西亚民族主义是国家的未来，而不是民族中心主义。

E. 希盟：一个灾难性联盟

- E1. 民联和现在的希盟，根本没有履行好作为槟州与雪州政府，以及反对党联盟的责任。反对党有一定的责任和义务。身为爱国的人士，他们有责任合作，接受和承担不受欢迎，但却有必要的举措。为了自身利益，而将政府的努力作为政治工具是非常过分的。
- E2. 其次，希盟是一个散播假希望和政治幻想的联盟。他们发表令人无法容忍的声明，指我国是一个失败的国家，正处于一个下降的趋势，这又是一个谎言。我国经济在 2017 年第二季度增长了 5.8%，出口也有所增长，如 2017 年 1 月至 8 月，油棕和油棕类产品出口也增长了 21.7%、橡胶和橡胶类产品增长了 37.6%，以及木材和木材类产品增长 7%。当经济、出口和收入都正在增长的时候，我们又如何会是个失败的国家呢？

- E3. 槟州正逐步下滑。在民政党和国阵的执政下，槟州是一颗闪亮的东方明珠，但今日的槟州已不再耀眼。CAT 政府在我国政治历史中已是遥远的回忆，首席部长被控贪污，但却继续占领首长办公室。这显示行动党和其领袖拥有自身一套标准，而对其他人又有另一套标准。
- E4. 槟州政府发展失败，导致发生土崩和水灾，如在丹绒武雅。他们在环境课题非常失败，因为他们无法保护双溪里武居民。事实上，他们的领袖支持非法工厂。他们在房屋政策上也是失败，因为槟州的可负担房屋严重短缺。槟州无法确保持续增长的经济，这也是他们落后于柔佛和马六甲的原因。
- E5. 尽管他们时常指已准备好组成政府，但却没有影子内阁和首相人选。希盟有一个名誉主席、主席和实权领袖，3 个领袖加起来的年龄已是 227 岁，国民有权知道谁将领导国家。相反的，国阵不只是拥有牢靠的领导层，而且至少你可以知道国阵在特定课题上的立场。
- E6. 国阵政府最近也成功建好捷运（MRT）。此外，国阵政府也表示准备好作出艰难决定，以确保经济稳定增长，如合理化津贴、削减政府开支和放弃大型项目。希盟已陷入劣质的发展项目，如果槟城交通大蓝图。
- E7. 希盟是政治破产的，因为他们的愿景如同童话，同时领导层都是相互厮杀和拥有自私的议程。另一方面，国阵则是人民的最佳选择，因为他们知道自己在做什么。相反的，希盟就是一个糟糕的联盟，国民必须拒绝他们。

F. 民政党与第 14 届全国大选

- F1. 我一直都声称民政党是一个以解决方案为基础的政党，我担任党主席是为了解决问题，而不是制造问题。我们基于自身的政治价值观和原则，在课题的立场坚定。我们一直都站在为争取公平、公正和平等的马来西亚的最前线。我们非常努力，以重夺失去的支持。

- F2. 举例而言，我们协助持着红登记的国民，尤其是那些 70 岁或以上的人民。至今为止，我们成功为数百名持着红登记的国民获得身份证。我要感谢拿督斯里阿末扎希对此课题的热心态度，并亲自颁发身份证。我希望我们可以为这些红登记持有者做得更多，尤其是那些小孩。民政党将会向内政部提出我们的建议。
- F3. 我们在 2014 年安顺补选获得的胜利，是一个非常重要的转折，重新激发党。民政党为我国的发展做出了巨大的贡献，赛胡先、敦林苍佑医生、敦林敬益医生、丹斯里许子根博士和丹斯里郑可扬，我们的这些前任主席都是为建立马来西亚而献出自己的青春和生命。为此，我们还欠他们和他们的家属万分的感激。
- F4. 我们必须继续为马来西亚斗争，以公平对待所有国民。我们必须继续为所有国民的正义和繁荣做出斗争。我们也必须在即将来临的全国大选赢取议席，因为议席是政治资本。如果没有议席，那我们欲进一步实现我们目标将会受到严重限制。
- F5. 行动党执政 8 年后，槟州人民已意识到行动党的斗争并不是为了人民，而是为了他们的朋党。槟州和中央领导层应团结一致，我们应共同努力，确保民政党在槟州州议会能有代表。
- F6. 政治一直都是地方性的。民政党是第一个鉴定有潜质候选人的国阵政党，我们在 2 年前就已委任他们为候选人。我们非常想赢，我也已提醒所有候选人必须拥有“胜利的心态”。我们不论党派政治，已鉴定最有胜算的候选人，因为胜利才是最重要的。
- F7. 我们也在我们的选区采用了微目标定位（micro-targeting）方针，分别在 12 个国会议席和 33 个州议席，与选民进行联系和接触。我们也开始确认每个议席的宣言，因为我们要确定选民的需求。
- F8. 此外，希盟领袖都是政治旅客，他们从未认真对待影响选民的地方课题。林吉祥的 50 年政治生涯中，在 11 届全国大选中，竞选过 8 个国会议席和 7 个州议席。

如果希盟领袖都没有忠臣对待那些将他们送进国会的选民，那我们又怎能可以相信他们可以扮演好政府的角色。

F9. 民政党一直都与国阵好友紧密合作，民政党和马华有着密切和富有成效的关系。我们也委任所有的区部主席，作为马华选区的协调员，因为我们真的想获胜，但却不是独自获得胜利。我们要确保我们的国阵朋友在来届全国大选获得胜利，我们随时准备提供帮助。

结 语

这是一条漫长而艰辛的道路。民政党明年即将 50 岁，我们见证了党的起落，也曾目睹美好和糟糕的时光。作为一个负责任的政党，我们一直都致力于我们的创党理念。我承认我们必须做得更好和与时俱进。世界正迅速变化，政府和领导层的责任也随着时代的变化而改变，但是原则和价值观是永恒的，而这也是民政党的不同之处。

副首相，我在此誓言，我们将在即将来临的全国大选做得更好，因为我们必须为了国家和人民，做得更好。在今天所有出席者的支持下，我非常有信心，因为我看到你们眼里所燃烧的斗志。最后，我结束我的演词，并邀请副首相开幕第 46 届全国代表大会。

POLICY ADDRESS OF SDR. MAH SIEW KEONG
NATIONAL PRESIDENT OF PARTI GERAKAN RAKYAT MALAYSIA (GERAKAN)
46th NATIONAL DELEGATES' CONFERENCE 2017
SUNDAY, 12th NOVEMBER 2017

OPENING

I would like to express our deepest gratitude to our Deputy Prime Minister and Barisan Nasional Deputy Chairman, Yang Amat Berhormat Dato' Seri Dr Ahmad Zahid bin Hamidi, for gracing and officiating our 46th National Delegates Conference (NDC). Our Prime Minister and Barisan Nasional Chairman, Yang Amat Berhormat Dato' Sri Najib bin Tun Abdul Razak conveys his apologies as he is currently in the Phillipines, attending the ASEAN Summit. We are also touched by the presence of our comrades from Barisan Nasional (BN) component parties, representatives from foreign missions, NGOs, and friends of the media. I welcome all delegates present and thank all those who have devoted themselves in ensuring the success of this NDC. Barisan Nasional and the spirit of solidarity and friendship within the BN has been the anchor of stability and resilience for Malaysia. The presence of leaders of the BN component parties is continued testimony that we are united in deed and purpose and we view this relationship with complete seriousness. The spirit of power sharing and collective leadership is the best formula for Malaysia. As we reflect on the achievements of the past sixty (60) years, we take comfort in the fact that we have done our best to transform Malaysia and we will continue to work together to take Malaysia to the next level. We have had our challenges and differences but we have always resolved in the spirit of 1Malaysia and by putting the nation and its people first. It is this spirit that will guide us forward as we open the next chapter in Malaysia's growth story.

A. TN50: BUILDING THE MALAYSIA OF TOMORROW

A1. This year, we celebrated the 60th year of independence and the 54th year of the formation of Malaysia. It is an important milestone for our young country. In five (5) decades we have built a complete nation. We have created a middle class, cured the economic injustices of the past and developed a composite

national identity. The government has always been driven by the conviction that we must do our best for Malaysia and Malaysians.

- A2. It has not been an easy journey. It has been a journey that has been fraught with obstacles and differences. At times, we faced immense challenges but we have always overcome all of this aided by our belief in the Federal Constitution and its supremacy.
- A3. However, the challenges of yesterday will be different from the challenges of tomorrow. While the values and the lessons of the past will serve us equally well in the future, we must appreciate and understand that we must prepare for the challenges of tomorrow as we seek to build the Malaysia of tomorrow.
- A4. In this regard, I must congratulate our Prime Minister for introducing the National Transformation 2050. It is a seminal moment in our nation's history as the government seeks to build a grassroots consensus on shaping the future of the nation and ensuring it is inclusive. It is also equally important that the government has spent the past year listening to people through various engagements with all sections of society to understand their aspirations and concerns. Gerakan stands with the Prime Minister and Deputy Prime Minister and we will collectively deliver on TN50.
- A5. Gerakan has also formed its own taskforce on TN50 and we have also been constantly engaging our supporters to better understand their hopes for the future. We have also conducted a series of engagements especially with our youth members and we will be submitting our report to the Government at the earliest opportunity.

B. FOREIGN POLICY: PUNCHING ABOVE OUR WEIGHT

- B1. I must congratulate our Prime Minister for his leadership on foreign policy. Despite being a nation of 30 million people, Malaysia is a respected voice and coveted partner on foreign policy. The leaders of India, China, United States of America, Saudi Arabia and Japan acknowledge Malaysia's critical role on

foreign policy issues and this is evidenced by the warm and mutually beneficial relationships we have with all these behemoths. Malaysia is punching above its weight on foreign policy and this is something we all must be proud of.

B2. As a result of the Prime Minister's visits to China, India, the United States and the visit by His Majesty, King Salman of Saudi Arabia to Malaysia there have been hundreds of billions worth of investments from these countries to Malaysia and Malaysia has also invested in these countries; and this has engendered a symbiotic relationship. Malaysia has adopted a cooperative and friendly foreign policy predicated on trade and investment and this will result in jobs for Malaysians and propel the economy. I am certain that we will be a RM 2 trillion economy by the year 2025.

B3. Of course, our critics will belittle our efforts and many have sought to frame these historic visits as a form of "kowtow" and some have said that the government is selling out the country to these global powers. Such lies hurt Malaysia and Malaysians because we cannot grow without trade. History has shown that countries that are open and welcoming are countries that progress. We have been a trading nation since the Sultanate of Melaka 500 years ago. We are embracing our historical traditions by trading with China, India and the Middle East.

B4. I would like to remind all political actors, one may not like the government but national interests must supersede political interests. We should not cut our nose to spite our face. We must collectively welcome all efforts that bring benefit to Malaysia regardless of our political beliefs or persuasion. That is a hallmark of a matured and developed polity but that can only happen if we have a constructive opposition.

C. PROGRESSIVE POLITICS AS AN ANCHOR FOR MODERATION

C1. Politics is the science of government and the activities associated with the governance of a country. Debate among individuals or parties having or

hoping to achieve power is a fundamental aspect of governance. In essence, politics is about the contention of ideas to take the nation forward.

- C2. However, in Malaysia politics has been defined by fear, divisiveness, personal attacks and exclusivity. The opposition has fostered a climate of fear and doom by claiming the country is going to go bankrupt and by constantly disparaging the country especially when they are abroad. Such actions, from leaders nonetheless, will have an adverse effect on all of us and scare away investors and businessmen.
- C3. Malaysia needs progressive politics that will serve as an anchor of moderation and inclusiveness. Progressive politics that is defined by the best interests of the country regardless of the pursuit of power. Politics that are progressive are politics that will inspire Malaysians to be part of the political movement and not the other way around.
- C4. Gerakan also welcomes and fully supports the statement by the Majlis Raja Raja Melayu in condemning the actions of individuals and groups who, in the name of Islam, put the harmony that exists among Malaysia's multi-ethnic and multi-racial society at risk. Indeed, some have gone too far like individuals creating segregated laundries or preachers claiming that non-Muslims cannot cut the hair of a Muslim. These individuals have gone overboard.
- C5. I accept that such voices of extremism are in the minority but if we do not curtail them now, they will be allowed to continue advocating hate and this will not augur well for Malaysia. They upend the historical consensus of Merdeka and the forces of irrationality and discord are threatening our long-cherished and hard-gained stability and prosperity. I make it abundantly clear today, no one is more Malaysian than another as we are all citizens; no one can claim to represent Malaysians if they are exclusive and bigoted. We have worked too hard to build this country and Gerakan will not allow it to be torn apart. We have lived side by side in peace and harmony for 6 decades and there is no reason whatsoever that we cannot continue to do so.

- C6. I also call on the media to stop giving extremists face and space. The National Union of Journalists should adopt a charter on moderation that will include not giving media space to extremists. If deny them oxygen they will naturally perish. We should highlight the positive stories and not focus on stupid remarks made by those who want to incite or foment fear and hate.
- C7. Gerakan also calls on the Ministry of Education and Higher Education to ensure moderation is made a subject in schools, colleges and universities. We need to entrench the values of moderation so people not only accept Malaysia as a moderate country but also work assiduously towards ensuring that extreme views do not gain a footing in Malaysia.
- C8. We must practice progressive politics as it is the foundation of moderation in the spirit of 1Malaysia. It is fundamentally important to ensure that Malaysia remains inclusive, tolerant and progressive. The Malaysia of tomorrow must have no room and space for those who want to segregate us on the lines of ethnicity and religion. I call on the police to take stern action against such divisive voices and give them zero face and space.
- C9. In fact, the current government is forward looking and progressive. Under the leadership of the Prime Minister, Dato' Sri Najib the emergency ordinance and the much dreaded Internal Security Act (ISA) was abolished. We do not use the law to silence our critics. In fact, our Deputy Prime Minister Dato' Seri Dr. Ahmad Zahid was also detained under the ISA by a former Prime Minister who now enjoys criticising the government by branding us intolerant. As some say, there are some who easily forget.

D. SPIRIT OF CONSENSUS AND CHANGING DEMOGRAPHICS

- D1. Barisan Nasional is a coalition of consensus. Despite the varying sizes and strengths of the 13 component parties, each of us has an equal voice. This is the reason for our success and the reason why we have stuck together despite the changing political scenario and headwinds.

- D2. However, there are calls to revisit this consensus and embark on a majoritarian approach. I have to record my opposition to such calls. BN works because we work together in the spirit of mutual respect. I accept that our demographics are changing due to migration and different birth rates however; the time is for us to be more Malaysian and not less.
- D3. For example, the Ministry of Education recently announced the formation of ten (10) new Chinese schools and agreed to the relocation of 6 more. Also, RM 50 million will be distributed to Tamil schools as well. These are examples that BN works on consensus and there is no discrimination against vernacular schools. The Prime Minister also launched an Indian Blueprint accepting the reality that Indians require help and assistance.
- D4. On the issue of parliamentary and state seats, I accept that each party should contest based on its inherent strength and service record and not based on ethnic composition. If ethnic composition is the driving factor for candidate selection then there will be very few seats for Chinese and Indian candidates in Peninsular Malaysia.
- D5. I welcome the Prime Minister's assurance on respecting the spirit of consensus within BN and it is imperative all BN leaders respect this. We have to be united internally if we want to achieve victory. Ethnic differences must yield to national aspirations. Malaysian nationalism is the future for Malaysia, not ethnocentrism. There are the hard truths that we must grapple with as we seek to ensure our continued political relevance now and in the future.

E. PAKATAN HARAPAN: A RECIPE FOR DISASTER

- E1. Pakatan Rakyat (PR) and now Pakatan Harapan (PH) have failed in the responsibility as the government in Penang and Selangor and as the main opposition coalition. The Opposition has certain duties and rights. As a body of patriotic men and women, it is bound to co-operate by being willing to accept joint responsibility for unpopular but necessary measures. It would be

scandalous to endeavour to make political capital out of something the Government was doing in the best interests.

- E2. Second, PH is a merchant of false dreams and political fantasies. They have made outrageous claims claiming that the country is a failed state and on a downward spiral. These are again lies. The economy grew 5.8% in the second quarter of 2017. Exports are up, for example between January and August 2017, the export of palm oil and palm oil based products are up 21.7%, rubber and rubber based products are up 37.6% and timber and timber based products are up 7%. So how are we a failed state when the economy is growing, exports are growing and incomes are growing?
- E3. Penang is in steady decline. Under Gerakan and BN was the shining pearl of the orient but today Penang can no longer shine. The CAT government is a distant memory for the first time in Malaysia's political history; a sitting Chief Minister charged with corruption continues to occupy the office of CM. This goes on to show that there is one set of the rule for DAP and its leaders and one set of rules for everyone else.
- E4. The Penang State Government has failed on development leading to landslides and floods for example in Tanjung Bungah. They have failed on the environment because they did not protect the residents of Sungai Lembu dan in fact, their leaders supported the polluting factory. They have failed on housing because there is an acute shortage of affordable housing in Penang. They have failed sustainably grow the economy of Penang and that is why Penang now lags Johor and Malacca.
- E5. Despite pretending to be a government in waiting, it does not have a shadow cabinet and a prime ministerial candidate. The PH leadership has a chairman, president and a de-facto leader and the cumulative age of its 3 top leaders is 227 years. Malaysians have a right to know who will take that all important call. Barisan Nasional (BN) on the other hand, not only offers solid and durable leadership, but at least you know where BN stands on a particular issue.

- E6. Also, the BN Government has delivered for the people with the Mass Rapid Transit (MRT) project as the latest example. Further, the BN Government has shown that it is ready to make the hard choices to ensure economic prudence and growth, such as rationalising subsidies, curtailing government expenditure and divesting from grandiose projects to stroke egos. PH has been mired in shoddy development projects that the Penang Transport Master Plan.
- E7. PH is politically insolvent because it has a vision that is a fairy tale, a leadership that thrives in sniping one another and an agenda that is self-serving. BN on the other hand, is the best choice for the people because it knows what it is doing. PH is a recipe for disaster and Malaysians must reject them.

F. GERAKAN AND THE 14TH GENERAL ELECTIONS

- F1. I have always said that Gerakan is a solution based party. My presidency has been about solving problems not creating them. We have stood firm on issues based on our political values and principles. We have also been at the forefront of the struggle for a fair, just and equitable Malaysia. We have worked very hard to regain lost support.
- F2. For example, we took up the cause of stateless Malaysians especially those aged 70 and above. To date we have managed to procure identity cards for hundreds of Malaysians who were stateless before this. I must thank Dato' Seri Dr Ahmad Zahid for his big-hearted approach to this issue and he has personally given out the identity cards as well. I hope we can do more on the issue of stateless Malaysians, especially children and Gerakan will present its suggestions to the Ministry of Home Affairs.
- F3. Our victory in the Teluk Intan By-Election in 2014 was an important fillip and reenergised the party. Gerakan has also contributed immensely to the development of Malaysia. Syed Hussein Alatas, Tun Dr Lim Chong Eu, Tun Dr Lim Keng Yaik, Tan Sri Dr Koh Tsu Koon and Tan Sri Chang Ko Youn, all our former presidents, dedicated their lives towards building Malaysia and for that we owe them and their families a debt of gratitude.

- F4. We must continue the struggle for a Malaysia where the Malaysian sun shines on every Malaysian. We must continue the struggle for justice and prosperity for all Malaysians. However, we also have to win seats in the coming elections because seats are political capital and without it our ability to further our aims and objectives are severely constrained.
- F5. After a 8 year romance with DAP, our heartland of Penang has woken up to see that the grass is not always greener on the other side. The Penang and Central leadership is united and we will work together to ensure Gerakan gains representation in the Penang State Legislative Assembly.
- F6. Also, politics are always local. In this respect, Gerakan was the first BN party to identify prospective candidates. We did so 2 years ago and appointed them as coordinators. We are serious about winning and I have also reminded all our candidates that they must have the "winning mentality." We have identified the strongest candidates with complete disregard for party politicking because winning is always right.
- F7. We have also adopted the process of micro-targetting in our constituencies and we have conducted a massive outreach to the voters in our 12 parliament and 33 state constituencies respectively. We have also started indentifying local manifestoes specific to each seat as we seek to indentify what voters want.
- F8. Furthermore, PH leaders are political tourists and never serious about local issues affecting the voters we represent. Lim Kit Siang has contested in 8 parliament seats and 7 state seats in a career spanning 50 years covering 11 general elections. So if PH leaders have no loyalty to the voters that send them to Parliament, how can they be trusted with government?
- F9. Gerakan is also closely working with our friends in BN. Gerakan and MCA enjoy a close and productive relationship. We also have also appointed all our division chairmen as coordinators in their respective constituencies as we are serious about winning and we do not want to win alone. We want to make sure

our friends in BN win in the coming general election and we stand ready to help.

CONCLUSION

It has been a long and hard road. Next year Gerakan will be 50 years old. We have seen ups and downs. We have witnessed good times and not so good times. But as a responsible party, we have always remained committed to the ideals of our formation. I accept that we must communicate our efforts better and we must move with times. The world is changing fast and the compulsion of government and leadership is also changing with times but principles and values are eternal and this will always differentiate Gerakan.

YAB TPM, I make this vow. We will do better in the coming general election because we have to do better for the sake of Malaysia and Malaysians. With the support of all of you present here today, I am confident because I see the fighting spirit and the fire burning in all of your eyes. With that I end my speech and I invite YAB TPM to officiate the 46th NDC.